
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 25. november 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 147
Vil ministeren indhente en redegørelse fra kommunerne om, hvor mange kon-
tanthjælpsmodtagere, der ikke har fået deres kontanthjælp til tiden på grund
af langsommelig sagsbehandling, og hvor store forsinkelser og hvor store be-
løb der er tale om. Spørgsmålet ønskes besvaret inden besvarelse af BEU
alm. del - samrådsspørgsmål Æ.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Finn.S@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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